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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tudhatunk az Ős-Dráva Program 
eredményeiről?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az Ős-Dráva Program ambiciózus tervekkel indult 2010-ben és a megvalósítása végigkísérte az
elmúlt 9 évet. A program egy komplex vidékfejlesztési stratégia, aminek fő célja, hogy a Dráva
folyó  különböző  hasznosítási  lehetőségeit  megvizsgálva,  az  Ormánság  vízellátását  javító
vízkormányzási rendszert alakítson ki, mely lehetőséget teremt a jelenlegi helyzetből való kitörésre,
de emellett fejleszti többek között a turizmust, a humánerőforrás helyzetét és a helyi gazdaságot.

A projekt – elsősorban gazdasági – eredményeiről és további sorsáról alig tudunk valamit, igaz, a
13,42  milliárd  Ft  európai  uniós  forrásból  megvalósuló  –  „Vízvisszatartás  és  tájhasználat-váltás
tervezése az Ős-Dráva programban” elnevezésű – projekt csak 2018-ban indult.

A téma kapcsán a következő kérdésekkel fordulok Miniszterelnök Úrhoz:

- Az Ős-Dráva Program tanulságai kapcsán a kormány milyen elemzést, értékelést készített?

- Mit lehet ma mondani Baranya megye és Somogy megye polgárainak?

-  Eddig  mennyi  forrást  került  felhasználásra,  és  pontosan  milyen  gazdasági  hatásai  voltak  a
programnak?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


